

All Shall Be Well 2

I sometimes call her "Lady Julian" to remind us of her gender. In an age when Latin was the language of educated writing, she was the first woman to write about her experiences in the common vernacular of Middle English (14th century).

As she lay very ill and in a coma, Jesus spoke with Lady Julian 16 times over a day or two. The most famous statement in her writings came as she wondered about evil and sin in the world.

Jesus had told her that sin is going to happen, but that "all shall be well and all shall be well and all manner of things shall be well." Jesus came into the world so that all things ultimately will turn out well.



Coffee/tea thought:

"Here on earth you will have many trials and sorrows. But take heart, because I have overcome the world."
-- the words of Jesus, in John 16.33b NLT

John

Ref: Julian of Norwich, SHOWINGS OF DIVINE LOVE (14th century England), chapter 27

一切都將安好 (2)

我有时就称她为朱利安女士，好提醒我们她的性别。在那年代，拉丁文是正式教育的语言，而她是第一个用现代英语白话文把自己经历写出的女性。

她当时病的很重，成了植物人。耶稣每一两天就跟她说话十几次。她之后所写的，最著名的是有关这世上的邪恶和罪。

耶稣告诉她，罪恶总要发生，但“一切都会好的，都会好的，样样最终都会好的。”



随想：“在世上你们有苦难，但你们可以放心，我已经胜了世界。” 约翰福音 16:33 记载的耶稣的话。

史建恩